



碳中和证书

CERTIFICATE OF CARBON NEUTRALITY

CQC-CN/O-2023-0005

本证书针对:

This is to verify that:

施耐德电气设备工程（西安）有限公司

Schneider Electric Equipment Engineering (Xi'an) Co. Ltd.

中国质量认证中心根据碳中和核查程序发布本证书。

CQC issues a certificate according to carbon neutralization verification procedures.

中国质量认证中心认为:

CQC here confirms that:

- ◆ 2022 年 1 月 1 日至 2022 年 12 月 31 日期间施耐德电气设备工程（西安）有限公司在陕西省西安市高新区丈八八路 26 号产生的直接温室气体排放和能源输入引起的间接温室气体排放量为 1,468 吨二氧化碳当量。

The direct greenhouse gas emissions and indirect greenhouse gas emissions from energy import of Schneider Electric Equipment Engineering (Xi'an) Co. Ltd. at No. 26 of Zhangba 8 Road, Hi-Tech Zone, Xi'an, Shaanxi, P.R.China are 1,468 tonnes CO₂ equivalent from Jan. 1st, 2022 to Dec. 31st, 2022.

- ◆ 上述排放通过注销国际绿证（I-RECs）和经核证的清洁发展机制（CDM）减排量（CERs）完成抵消，实现碳中和。

The forementioned emissions have been offsetted by retiring the international renewable energy certificates (I-RECs) and the certified emission reductions (CERs) under clean development mechanism (CDM) program.

- ◆ 施耐德电气设备工程（西安）有限公司本次温室气体的量化、监测和报告遵从 ISO14064-1 的相关要求，碳中和过程遵从 PAS2060 的相关要求。

The quantification, monitoring and reporting of Schneider Electric Equipment Engineering (Xi'an) Co. Ltd. greenhouse gas emission comply with the requirements of ISO14064-1 and the neutralization process complies with PAS2060.

- ◆ 证书发布时间: 2023 年 3 月 14 日

Date of Issue: Mar. 14th, 2023

签发
SIGNATURE

谢肇煦



中国质量认证中心
CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

